
Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 

Datum jednání: 8. 11. 2023  

Čas zahájení: 13:00 hod  

Místo konání: L125  

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. Radim Löwe, Ph.D.; doc. Ing. 

Oto Nakládal, Ph.D.; Bc. Samuel Gavaľa; doc. Ing. Peter Surový, Ph.D.; Bc. Benjamín 

Petržela, Ing. Miloš Ježek, Ph.D. 

Omluveni: doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; Ing. Bc. Petra Palátová, Ph.D.; Bc. Josef Michna; 

Ing. Tereza Hüttnerová; Ing. Ondřej Dvořák, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Róbert Marušák, PhD.; Ing. Markéta Kalábová, Ph.D. 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS FLD a setkání AO FLD 

2. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek 

přijímacího řízení do bakalářských a magisterských studijních programů a 

specializací FLD pro akademický rok 2024/2025 

3. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek 

přijímacího řízení do doktorských studijních programů na Fakultě lesnické a 

dřevařské ČZU v Praze pro akademický rok 2024/2025 

4. Různé 

 

Předseda AS FLD doc. Nakládal přivítal všechny členy na zasedání a také hosty. Dále 

postupoval zahájením prvního bodu programu. 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS FLD a setkání AO FLD 

Předseda senátu doc. Nakládal vyzval senátory, aby se vyjádřili, zda souhlasí či nesouhlasí se 

zápisem z předchozího zasedání. 

 

Hlasování:  

Pro: 7 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Zápisy z předchozího zasedání AS FLD a setkání AO FLD byly 

schváleny. 

 

2. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek 

přijímacího řízení do bakalářských a magisterských studijních programů a specializací 

FLD pro akademický rok 2024/2025 

- Pan děkan zahájil tento bod úvodním slovem, následně byl materiál představen paní 

proděkankou Kalábovou. 

- Dotazy senátora Ježka, Nakládala, Surového a Petržely byly paní proděkankou 

zodpovězeny. 



 

Hlasování:  

Pro: 7 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Předložený materiál byl projednán a schválen. 

 

3. Stanovení maximálních počtů přijímaných studentů a stanovení podmínek 

přijímacího řízení do doktorských studijních programů na Fakultě lesnické a 

dřevařské ČZU v Praze pro akademický rok 2024/2025 

 

- Pan děkan zahájil tento bod úvodním slovem, následně byl materiál představen paní 

proděkankou Kalábovou. 

- Dotazy senátorů Nakládala a Surového byly panem děkanem zodpovězeny. 

 

 

Hlasování:  

Pro: 7 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Výsledek hlasování: Předložený materiál byl projednán a schválen. 

 

 

4. Různé 

- nikdo nevznesl dotaz 

 

 

Doc. Nakládal poděkoval senátorům za účast na zasedání a zasedání ukončil.  

 

Zapsal: Ing. Radim Löwe, Ph.D.; místopředseda AS FLD  

 

 

doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. 

předseda AS FLD 


